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Inleiding 
In de uitleg van het tekort van ruim 2 miljoen op de inzameling wordt niet geheel duidelijk waar de tegenvallende kosten 
vandaag komen, en waarom deze niet eerder in beeld waren. Als uitleg voor de hogere inzamelingskosten staat onder andere 
te lezen: “De hogere kosten voor de nieuwe inzamelwijze en inzamelfrequenties komen voort uit het VANGbeleid, waarvan 
de financiële gevolgen tot nu toe nog niet volledig in de begroting opgenomen zijn. De financiële vertaling van de 
bijbehorende extra kosten van de inzet van de dienstverlening (GFT, PMD en de inzet door de toename van ondergrondse 
containers ) en de benodigde investeringen zouden gedekt worden door de lagere verwerkingskosten (met name restafval) en 
extra vergoedingen / opbrengsten van de grondstoffen (met name PMD).” Hart voor BNM heeft hierover de volgende vragen:  
 
Vraag 1 
In bovenstaande zinsneden zou gelezen kunnen worden dat een deel van de daadwerkelijke kosten van inzamelen niet waren 
opgenomen in voorgaande begrotingen, omdat deze waren verrekend met lagere verwerkingskosten en extra grondstoffen. 
1a. Zijn de (hogere) kosten van inzameling inderdaad op hierboven beschreven wijze in voorgaande begrotingen verwerkt? 
1b. Zo ja, voldoet deze manier van kosten begroten aan de gangbare begrotingsregels? 
1.c Zo nee, hoe kan het dat deze hogere kosten niet in de begroting waren opgenomen in de begroting 2021-2024, en nu voor 
een grote onverwachte extra kostenpost zorgen? Waren deze kosten niet in beeld bij de GAD, en als deze wel in beeld waren, 
waarom zijn deze dan niet eerder opgenomen in de begrotingen? 
 
Antwoord 
1a. De (hogere) kosten van inzameling zijn de afgelopen jaren deels stapsgewijs (indexatie) opgenomen in de begroting als 
gevolg van de fasegewijze invoering van de VANG-maatregelen. In 2019 is, naar aanleiding van een tussenevaluatie van 
VANG na de eerste fase, de uitrol van Laagbouw versneld uitgevoerd. Het effect van deze extra kosten kon als gevolg van het 
vastgestelde begrotingsproces op zijn vroegst in de begroting van 2021 doorgevoerd worden. Dit proces is afgerond in de 
begroting van 2022 en had een jaar eerder gekund. Voor het vaststellen van de begroting moet ruim 1,5 jaar van tevoren de 
input geleverd zijn. Hierbij is het streven om altijd een zo goed mogelijke inschatting van de kosten te geven, op basis van de 
informatie die op dat moment voor handen is.  
 
1b. Ja, dat voldoet. 
 
1c. Zoals gemeld bij 1.a. Dit had inderdaad ook een jaar eerder gekund.  
 
Vraag 2 
Graag ontvangen wij een opsplitsing van het tekort van ruim 2 miljoen op inzameling, zodat inzichtelijk wordt welke oorzaken 
exact aan dit tekort ten grondslag liggen. 
 
Antwoord 
Dit bedrag is opgebouwd uit: 

- Gescheiden inzameling personeel   € 768.304 
- Gescheiden inzameling inhuur  € 460.090 
- Gescheiden inzameling vervoersmiddelen € 858.895 

 
Het betreffen de meerkosten van de huidige situatie in vergelijking met de situatie voor VANG in 2015. Daarbij is bewust 
gekozen om een groot deel van deze kostensoorten flexibel in te vullen via inhuur (zowel personeel als materieel). 


